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Op 17 december 2013 heeft de raad een motie van Groen Links aangenomen over de regulering 
Achterdeurbeleid Coffeeshops. 
Met de motie is het college verzocht om: 

1.  in december 2013 bij de Minister van Veiligheid en Justitie erop aan te dringen dat, in de 
decriminalisering van het lokale softdrugsbeleid, er voor het lokale bestuur genoeg ruimte moet 
bestaan om een eigen achterdeurbeleid te ontwikkelen.  

2. het bij de motie gevoegde richtingenplan, voor de ontwikkeling van een lokaal achterdeurbeleid, 
mee te nemen in een volgend jaar te ontwikkelen eigen achterdeurbeleid indien de Minister 
daartoe de ruimte geeft. 

 
Op 19 december 2013 is een brief over dit onderwerp, met motie als bijlage, verzonden aan de Minister. 
Naar aanleiding van  initiatieven en verzoeken van gemeenten in dit kader en vragen vanuit de Tweede 
Kamer, is door de minister een reactie opgesteld in de vorm van een brief aan de Tweede Kamer. Een 
afschrift van deze brief is aan de burgemeesters toegezonden en door mij op 20 december 2013 
ontvangen. Een kopie van deze brief treft u als bijlage aan.  
Kern van de reactie is dat de Minister gemeenten op dit moment geen ruimte wil bieden voor het 
ontwikkelen van eigen achterdeurbeleid.  
Zijn standpunt is: 

  internationale verdragen en Europese wetgeving  maken het op dit moment niet mogelijk om 
achterdeurbeleid via nationale wetgeving mogelijk te maken, 

 regulering van hennepteelt biedt geen oplossing voor de door de gemeenten gesignaleerde 
problematiek. Uit wetenschappelijk onderzoek blijkt namelijk dat 80% van de hennepteelt bestemd 
is voor de export en slechts 20 % voor de binnenlandse consumptie. 
 

Dat de Minister de discussie over dit onderwerp nog niet helemaal heeft afgesloten, blijkt uit zijn brief aan 
de Tweede Kamer. Daarin maakt hij duidelijk dat hij nogmaals grondig onderzoek laat doen naar de 
juridische argumenten. De Universiteit van Utrecht zal dit onderzoek uitvoeren en in het voorjaar 2014 met 
een rapport komen. 
 
Ik stel voor om de brief van de minister te zien als een reactie op het verzoek van onze gemeente en de 
resultaten van dit onderzoek af te wachten. Aan de hand van het resultaat kan dan, in samenwerking met 
andere coffeeshopgemeenten, eventueel actie worden ondernomen richting de Minister om alsnog te 
trachten meer mogelijkheden te krijgen voor het ontwikkelen van eigen beleid. 
 
 
Heerhugowaard, 23 januari 2014 
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